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1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Liisa Hyvönen   

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Enhetschef Susanne Hollander meddelar att detta blir det sista 

sammanträdet hon är med på, efter detta tillträder Lena Hedin som 

avdelningschef.  

 

Vidare informerar Susanne om att förvaltningen arbetar med 

treåringen. Susanne och rådet för diskussion kring budget arbete för 

år 2023, 2024 och 2025. Susanne får en fråga om fördyringsarbetet 

och hur förvaltningen hanterar de stigande priserna. Susanne svarar 

att det är sådant man måste ta höjd för när man arbetar med 

budgeten, och uppdatera utefter det. Vidare frågar en rådsmedlem 

från PRO om förvaltningen märkt av några stora kostnadsökningar. 

Susanne berättar att det kan märkas till viss del på mat, men att än 

så länge finns det många löpande avtal som dämpar detta.  

 

Susanne berättar att exploateringsnämnden ska behandla ett ärende 

den 23e februari angående ett nytt seniorboende. Hon förklarar att 

det är hemmet för gamla andras del, som varit ett ankomstboende.   

 

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 23 februari 2023 

 

§ 7 Verksamhetsberättelse 2022 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 

En rådsmedlem lyfter att det är många indikatorer och ord i detta 

som blir mycket fluff och inte något konkret att ta på. Vidare ger 

han två exempel på detta: ” KF:s mål för verksamhetsområdet: 1.3. 

I Stockholm når barn sin fulla potential då Stockholms skolor och 

förskolor är de bästa i Sverige” sida 17. Samt på sida 22 som talar 

om målen för andelen legitimerade förskolelärare poängterar han att 

målen blir uppfyllda med råga, vilket ger känslan av att målen sätts 

för att stämma med utfallet. Vidare förklarar han med dessa två 

exempel att det är svårt att få en vettig bild av hur verkligheten 
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faktiskt ser ut. Förvaltningen gör ett bra jobb, men hur ska 

politikerna kunna ta ställning till detta?  

 

Susanne svarar att detta är en politisk styrd verksamhet, våra mål 

ändras utifrån vem som styr. Målen kan kännas fluffiga men det är 

vårt jobb att bryta ner detta. Vi får en bred och stor plan, som vi 

sedan tar ner på Skarpnäcks nivå, för att sedan ta ner till enhetsnivå 

och så vidare. Hon menar att när dessa planer smalnar ser vi också 

mer konkret vad som ska göras och vi får något man kan ta på. Men 

då vi är politiskt styrda måste vi börja stort och övergripande så att 

alla får vägledning. Susanne exemplifierar hur detta, då hon visar 

hur ett allmänt brett mål blir nedbrutet till ett flertal specifika mål.  

 

§ 8 Redovisning statsbidrag personligt ombud 2022 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 9 Ansökan om statsbidrag för personligt ombud 2023 

 

Rådet har inga synpunkter. Men poängterar hur viktigt detta är. 

 

§ 10 Beslut om arvode för utbildningsdag 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 11 Ändring av datum för stadsdelsnämndens sammanträde i 

november 2023 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 12 Entledigande av ledamot i funktionshindersrådet 2023 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 13 Medborgarförslag att personal inom hemtjänst ska 

kunna luncha i Folkets hus 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 14 Medborgarförslag gällande solpaneler 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 15 Riktlinjer avseende Stockholms stads sommarkollo 
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Rådet har inga synpunkter.   

 

§ 16 Revisionsrapport och begäran om yttrande 2022/7 

Stadens integrerade ledningssystem 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. De belyser sida 3, som 

precis som rådet lyfte under § 7, tar upp hur viktigt det är att få en 

sann och verklig bild av verksamheterna. Alla i rådet är ense om att 

detta var intressant att få ta del av.  

 

§ 17 Remiss, Motion om att inrätta en central 

bidragsnämnd för att motverka välfärdsbrottslighet, 

KS 2022/1195 

 

Rådet instämmer i förvaltningens svar på remissen.  

 

§ 18 Skrivelselista 2023 till Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

§ 19 Inkomna medborgarförslag enligt lista 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

7. Rapporter 

En rådsmedlem berättar att han ska träffa Svenska med baby som 

arbetar med utlandsfödda och nyanlända småbarnsfamiljer för 

förbättrad integration. De har kontaktat PRO och SPF då de ser 

behovet att nå ut även till äldre.  

 

En rådsmedlem kommenterar att det tyvärr inte är så många 

utlandsfödda eller med invandrarbakgrund i organisationerna. Hon 

diskuterar att det är svårt att nå ut till folk och vikten av att få dela 

sammanhang med olika människor.  

 

En annan rådsmedlem lyfter att de länge pratat om att göra ett besök 

på hemmet för gamla. Susanne ska ta fram en tid som kan passa för 

detta.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Inga övriga frågor.  

 

Justeras via e-post: 

 

Clarence Kopparberg 
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Liisa Hyvönen 

 

Sekreterare Emma King 

 

 

 


